
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
2900 Komárom, Szabadság tér 1.

Szám: 1-        /2011.
JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2011. május 19-én megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint, továbbá
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
és a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes munkatársa

Dr. Molnár Attila: Köszönti az ülésen megjelent képviselőket, a hivatal munkatársait.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes jelen van 10  fő képviselő, hiányzik 1 fő Márkos
Attila.

A meghívó napirendjeihez módosító javaslata van, amely a következő:

Az „Egyebek” napirend f/ és g/ pontja cseréjét  javasolja, logikailag így helyes.
Ezen módosításon kívül más észrevétele van -e a képviselő-testület tagjainak? – ilyet nem
tapasztal.
Kérése a testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a módosító javaslatról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosító javaslattal egyetért.

Javasolja, hogy most szavazzanak a teljes tárgysorozat elfogadásáról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a napirendet az alábbiak szerint
elfogadja:

1. A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a 2010. évi munkájáról, a
benyújtott pályázatok eredményeiről, az aktuális pályázati lehetőségekről.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2. A/ Tájékoztató az Állami Számvevőszék 2009. évi átfogó pénzügyi -gazdasági vizsgálata
megállapításaira készült intézkedési terv végrehajtásáról.
B/ Tájékoztató Komárom Város Önkormányzata és szervei 2010. évi ellenőrzési programja
végrehajtásáról.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző

3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti  fontosab b
eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az
önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
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4. napirend:
Monostori Gyermekbarátok Alapítvány támogatása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

5. napirend:
Beszámoló az óvodai és az általános iskolai beiratkozások eredményeiről.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

6. napirend:
Általános és középiskolai tanulók nyaralási lehetősége az önkormányzat fövenyesi
üdülőjében.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

7. napirend:
Idősek Otthona és Idősek Otthonháza térítési díj hátralék jelzálogként történő bejegyzése.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

8. napirend:
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata kérelme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

9. napirend:
A/ 2011. évi beruházások, felújítások ütemezési terve.
B/ Városüzemeltetési szerződés módosítása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

10. napirend:
Komárom Város Önkormányzata Közbeszerzési terve aktualizálása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

11. napirend:
Az észak-komáromi Jókai alapítvány támogatási kér elme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

12. napirend:
A Komáromi Aprótalpak Bölcsőde koppánymonostori tagintézménye létszámbővítése.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

Zárt ülés!

13. napirend:
Tájékoztató a Polgármesteri Hivatal, valamint az önkormányzati gazdasági társaságok
szervezeti, humánpolitikai, pénzügyi -gazdasági átvilágítása eredményeiről, további feladatok
meghatározása
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

14. napirend:
Komárom Város Pedagógiai Díjának odaítélése.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
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15. napirend:
Fábián Józsefné Komárom, Gesztenye u. 1. szám alatti lakos fellebbezése lakásfenntartási
támogatás kérelmének elutasítása miatt.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgá rmester

16. napirend:
Hivatásos gondnok közreműködése lakbérhátralék részletfizetési megállapodás
megkötésében.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

17. napirend:
Kérelmek megszüntetett lakásbérleti szerződések felülvizsgálatára.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

18. napirend:
Lakásbérleti szerződések felülvizsgálata.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

19. napirend:
Végh Margit lakásfelújítás megtérítésének kérelme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

20. napirend:
A TÁVHŐ Kft, Saxum Kft, KOMTOURIST -KOMÁROM Kft, és a Komáromi Televízió Kft.
2010. évi mérlege jóváhagyása. Tájékoztató a többségi önkormányzati érdekeltséggel működő
Vizák Kft. és Komthermál Kft. 2010. évi mérlegéről, gazdálkodásáról, az önkor mányzati
érdekeltséggel is rendelkező gazdasági társaságok 2010. évi eredményeiről, az önkormányzati
vagyon, részvény, törzstőke, részesedés alakulásáról.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester

    Hajnal Nándor ügyvezető
   Kovács Károly ügyvezető

                Molnár Zoltán ügyvezető
Viczena János ügyvezető

                Tóth Boldizsár ügyvezető

21. napirend:
A Klapka György Lakásfenntartó Szövetkezet tájékoztatója a Városi Antennarendszer 2010.
évi egyszerűsített éves beszámolójáról, mérlegéről, eredmény -kimutatásáról.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

22. napirend:
A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság - TÁVHŐ Kft. - ügyvezetője
megválasztása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

23. napirend:
Kizárólagosan önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok alapító okirata módosítása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

24. napirend:
Komárom Városi Sportegyesüle t ingatlan felajánlása.
Előadó:  Dr. Molnár Attila polgármester



4

1. napirend:
A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a 2010. évi munkájáról, a benyújtott
pályázatok eredményeiről, az aktuális pályázati lehetőségekről.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Kiegészítése van-e az előterjesztőknek? – megállapítja, hogy nincs. Az
együttes bizottsági ülésen helyesbítet ték a bölcsődei beruházásnál a pályázaton elnyert
támogatás összegét, mely szerint helyesen az 78 M Ft. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van -e a
testület tagjai részéről a napirendhez? – megállapítja, hogy nincs.
Javasolja, szavazzanak a határozati javaslat ról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozato t hozza:

A 81/2011.(V. 19.) számú Képviselő-testület határozata:

A képviselő-testület elfogadja a Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja
beszámolóját a 2010. évi munkájáról é s a folyamatban lévő pályázatokról.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2. napirend:
A/ Tájékoztató az Állami Számvevőszék 2009. évi átfogó pénzügyi -gazdasági vizsgálata
megállapításaira készült intézkedési terv végrehajtásáról.
B/ Tájékoztató Komárom Város Önkormányzata és szervei 2010. évi ellenőrzési programja
végrehajtásáról.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Kiegészítése van-e az előterjesztőknek? – megállapítja, hogy nincs. Az
együttes bizottsági ülésen ezt az előterjesztést mind a két bizottság elfogadásra javasolta a
testületnek.
Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a képviselő társak részéről? – megállapítja, hogy nincs.
Két határozati javaslatról kér szavazást a testület tagjaitól. Az első határozati javaslat a
napirend első részét illeti meg, amely az ÁSZ pénzügyi-gazdasági vizsgálata megállapításá ra
készült intézkedési terv végrehajtásár ól szóló tájékoztató elfogadásáról szól, erről kér elsőként
szavazást.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:
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A Képviselő-testület 82/2011.(V. 19.) számú határozata:

Komárom Város Képviselő-testülete az Állami Számvevőszék Komárom -Esztergom
Megyei Ellenőrzési Iroda 2009. évi átfogó pénzügyi -gazdasági vizsgálata
megállapításaira készült intézkedési terv végrehajtásáról szóló tájékoztatót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Dr. Molnár Attila: A második része a napirendnek a belső ellenőrzés által készítet t
tájékoztató. Kérése a testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a tájékoztató elfog adásáról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 83/2011.(V. 19.) számú határozata:

Komárom Város Képviselő-testülete a Komárom Város Önkormányzata és szervei
2010. évi ellenőrzési programja végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3. napirend:
Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végre hajtásáról, a két ülés közötti fontosabb
eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az
önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Kérdése, hogy a kiküldött írásbeli anyaghoz van -e észrevétel, hozzászólás
a képviselő társak részéről? – megállapítja, hogy nincs.
Tárgyalások-, eseményekhez rövid kiegészítést kíván tenni, ugyan a két ülés között zajlott le a
Komáromi Napok eseménysorozata, de e rről külön előterjesztés készül. Megjegyzi, lehetőség
lesz az ezzel kapcsolatos megállapításokat, javaslatokat a későbbi évekre vonatkozóan
kamatoztatni.
Fontosabb eseményekről - amelyen az Önkormányzat, akár a képviselő-testület tagjain
keresztül, akár a város vezetése részéről képviseltette magát- a következőkben ismerteti:

- az Endresz Csoport által szervezett Csillag Erőd tak arítási akcióján, a Monostori Erőd
munkatársai is részt vettek. Nagyon jó kezdeményezésnek tartja, és az eredménye azonnal
látható volt, a Csillag Erődnek olyan területei, amelyeket benőtt gaz, a növényzet szabaddá



6

vált. Megköszöni az Endresz Csoportnak ezt a felaj ánlását, az önzetlen munkáját . Arra kér
mindenkit, hogy a későbbiekben is hasonló akciókkal szépítsé k meg a város egyes területeit.
- A hétvégén, szombaton a Kormány által meghirdetett „TE SZEDD” akci óra kerül sor,
melyhez Komárom város Önkormányzata is csatlakozott és a Hivatal munkatársai is részt
vesznek  ebben a várostakarítási akcióban.
- Részt vett Hornig Rudolfné alpolgármester asszon nyal és Turi Bálint alpolgármester úr ral
Tatán a Kisvárosi Önkormányzatok Országos Szövetségének az ülésén. Ezen az ülésen
többnyire arról esett szó, hogy milyen átalakítás várhat ó az önkormányzati rendszer
tekintetében.
- A Nyugdíjas Egyesületek anyák napi rendezvényein képviseltették az Önkormányzatot.
- Részt vett Nagy István és Váradi György által szervezett kistérségi borverseny
eredményhirdetésén, amely a Hordó Panzióban került megrendezésre.
- Jelen voltak a Gesztenyés Óvoda „Madárbarát Óvo da” címet elnyert rendezvényén, ahol az
ovisok a „Madárbarát Óvoda” emléktábla felavatását ünnepelték meg.
- Bozsik Napot rendeztek a múlthét péntekén a Bozsik József Általános Iskolában. Ez az
esemény  sportnappal és egy gálával egybekötött rendezvény  volt. Kifejezetten örül az ilyen
jellegű rendezvényeknek.
- A tegnapi nap folyamán került sor a „Kihívás Napjára” , melyet a Tóparti Óvoda
kezdeményezett.. Ez a rendezvény a Czibor Zoltán sporttelepen került megtartásra, ahol az
ovisok mozgással és sporttal töltötték el idejüket, teljesítve a sportfeladatokat.
- Részt vettek a Vox Femina és a Conc ordia kórusok által rendezett Liszt Ferenc és Bartók
Béla emlékkoncerten a Református templomban.
- A Csillag lakótelepen hirdettek egy ún. „körzetbejárást”, ahol az ott élő lakosokkal együ tt
körbejárták a területet . Igyekeztek a műszaki osztályvezetőjével és a Saxum Kft.
ügyvezetőjével együtt megtalálni azokat a területeket , ahol a különböző problémákat tudják
majd kezelni a későbbiekben. Úgy gondolja, a találkozó hasznos volt, a személyes megjelenés
fontos az adott területen élők számára . Képviselő társai is jelezték, hogy többen élni kívánnak
ezzel a lehetőséggel, aminek örül.
- Komárom Város Önkormányzata meghirdette a honlapján és az újság okban, hogy
parlamenti látogatásokat szervezne k. Szeretné ha minél több komáromi lakos megismerkedne
ezzel az építészeti csodával, hiszen aki már látta az tapasztalhatta, hogy a  magyar Parlament
nemcsak jogi értelemben tölt be nagyon fontos szerepet, hanem építészetileg is a világon
egyedülálló remekmű. Nagyon örül annak, hogy az intézménye k nagy része már jelezte már
részvételi szándékát. Jelzi, hogy az első meghirdetés óta, több mint 200 komáromi lakos
szeretné megtekintetni a Parlamentet . A következő csoportos látogatást júniusi hónapra
tervezik.
- Előző napon került sor a Magyarock Dalszínház és a Kecskés László Társaság
sajtótájékoztatójára,  amelyen bejelentették, hogy a Monostori Erődben június 3 -án, 4-én, 5-én
kerül megrendezésre a Felvidéki Kit elepítettek és Deportáltak 10. országos t alálkozójára. E
rendezvény  keretén belül - mivel június 4-ét a parlament Nemzeti Összetartozás Napjának
nyilvánította - kerül sor a Fehérlaposok című rockopera bemutatójára, ahol többek között
Laklóth Aladár, Varga Miklós , Bodnár Vivien, Makrai Pál  neves színészek lépnek fel. Kérése
a középiskolás diákokhoz és más intézmények tanulóihoz, dolgozóihoz , hogy ha lehet, minél
többen vegyenek részt ezen a rendezvényen .
- Tájékoztatja a testület tagjait, hogy Komárom Város Önkormányzata a „Kamasz Barát
Önkormányzat” címet elnyerte, amelyet majd május 28-án vehetnek át a Kamasz Barát
Önkormányzatok összejövetelén. A Széchenyi István Szakközépiskola volt jelen ezen a
rendezvényen és Komárom város „Legszuperebb Osztályközössége ” címet az iskola 9.B
osztálya kapta meg. Az előző ülésén döntöttek arról, hogy támogatásban részesí ti az osztályt
ill. az iskolát e rendezvény kapcsán. Így Komárom városa elmondhatja, hogy idén a Kamasz
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Barát Önkormányzatok sorába lépett. Kérdés, észrevétel van-e a testület tagjai részéről?
Megadja a szót Horváth Gyula képviselő úrnak.

Horváth Gyula: Polgármester úr már említette a „Te Szedd” tisztasági mozgalmat, amely a
Laktanya közben kerül lebonyolításra. Nagyon szeretné ha minél több komáromi lakos
eljönne, hogy széppé tegyék a várost. Holnapi nap folyamán 20 órakor az SZPK -NOKIA
floorball csapata kupadöntőt játszik a sportcsarnokban. Mindenkit szeretettel várnak,
szurkoljanak a csapatnak, reméli sikeresek lesznek.

Dr. Molnár Attila: Jelzi, hogy a „Kérdések, bejelentések” napirendnél lesz lehetőség
elmondani az észrevételeket, illetve a különféle bejelentéseket megtenni. Bejelenti, hogy a
Városi Bíróság elnöke ½ 12 órára v árja a képviselő-testületet. A képviselő-testület tagjai ezen
a találkozón megismerhetik a helyi bíróságon folyó munkákat Megpróbálnak tájékozódni,
hogy milyen segítséget tudnak nyújtani, akár az épület állagmegóvásával kapcsol atosan, vagy
egyéb más területen, ahhoz, hogy az igazságszolgáltatás munkája minél zökkenő-mentesebb
legyen a városban. Amennyiben nem érne véget a jelzett időre a testületi ülés - hiszen a zárt
üléses blokkban is jelentős számú napirendi pontot kell megtárgyalni – szünetet rendel el.
Egyéb kérdés, észrevétel van-e? – megállapítja, hogy nincs. Kérése a képviselő-testület
tagjaihoz, hogy szavazzanak a tájékoztató tudomásul vételéről.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 84/2011.(V. 19.) számú határozata:

A Képviselő-testület elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ül és
közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, polgármesteri és egyéb intézkedésekről,
az önkormányzat likviditási helyzetéről szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

4. napirend:
Monostori Gyermekbarátok Alapítvány támogatása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Az alapítvány támogatás iránti kérelemmel fordult hozzá. Az alapítvány
képviselőjének jelezte, hogy a polgármesteri keret terhére tudnak támogatást nyújtani a
rendezvényre. . Mivel alapítványról van szó  így csak a testület dönthet erről. A testület
tagjainak ajánlja, hogy támogassák ezt a kezdeményezést. Megadja a szót Czita János
képviselő úrnak.

Czita János: Mivel ebben a napirendi pontban személyes érintett, tekintettel arra, hogy  a
Monostori Gyermekbarát Alapítvány kuratóriuma elnöke a felesége, ezért a napirend
megtárgyalásában és a döntéshozatalban nem kíván részt venni.

Dr. Molnár Attila: Jelzi, hogy 65.000 Ft támogatásról szól a kérelem, amelyet az előterjesztés
is tartalmaz.  Többnyire a közbiztonságot segítő vetélkedőn való részvételről szól ez a
kezdeményezés. További kérdés, észrevétel van-e testület tagjai részéről? – megállapítja,
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hogy nincs. Kérése a testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a határozati javaslatról azzal, hogy
tudomásul vették Czita János képviselő úr bejelentését.

- A képviselő-testület 9 igen egyhangú (1 nem szavazott érintettsége miatt) szavazattal
az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 85/2011.(V. 19.) számú határozata:

Komárom Város Képviselő-testülete a Monostori Gyermekbarátok Alapítványnak - a
Kerékpáros Iskola Kupa gyakorlópály a eszközeinek elkészítéséhez - 65.000 Ft
támogatást nyújt a 2011. évi költségvetés polgármesteri alapja terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Hók Gyuláné mb. osztályvezető

5. napirend:
Beszámoló az óvodai és az általános iskolai beiratkozások eredményeiről.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellé kelve van!/

Dr. Molnár Attila: Kiegészítés van-e az elterjesztők részéről? – ilyet nem tapasztal. Kérése az
előterjesztés készítőihez, hogy ismertessék, milyen létszámadatokkal rendelkeznek az
intézmények, a beiratkozások miképpen al akultak. Felkéri Turi Bálint alpolgármester urat,
hogy tájékoztassa erről a testület tagjait.

Turi Bálint: Az általános iskolák első osztályába  felvett tanulók száma a következők:
- Bozsik J. Általános Iskola 38 fő,
- Dózsa Gy. Általános Iskola 22 fő,
- Feszty Á. Általános Iskola 70 fő,
- Petőfi S. Általános Iskola 34 fő.
- Szent Imre Katolikus Ált. Isk. 21 fő.
Az óvodákba az új beíratottak létszáma a következő:
- Szivárvány Óvoda 23 fő,
- Kistáltos Óvoda 21 fő,
- Gesztenyés Óvoda 31 fő,
- Napsugár Óvoda 14 fő,
- Tóparti Óvoda 23 fő,
- Színes Óvoda 25 fő,
- Tagóvoda   6 fő,
- Csillag Óvoda 21 fő,

- Óperenciás Waldorf Óvoda   3 fő,
- Szent I. Katolikus Óvoda 21 fő.
Összesen 176 fő új beíratott gyermeket jelent az óvodákba.

Dr. Molnár Attila: Megköszöni a tájékoztatást. Az anyagból kiderül, hogy az óvodákba 6 fő
gyermekkel többet írattak be az idén, mint  az elmúlt évben. Az intézményeik kihasználtsága
növekedést jelez, hiszen némelyik óvoda  100 % feletti létszámban működik. Megemlíti a
gimnázium kapcsán, hogy a hat osztályos  gimnáziumba 26 főt vettek fel a tanulmányi
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eredményeik alapján. Két pontból áll a határozati javaslat. További kérdés, észrevétel van -e a
testület tagjai részéről? – megállapítja, hogy nincs. Kéri  szavazzanak a határozati javaslatról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 86/2011.(V. 19.) számú határozata:

1. Komárom Város Képviselő -testülete tudomásul veszi a 2011/2012. tanévre beíratott
óvodások, általános iskolai  első osztályosok és a Jókai Mór gimnázium 7. évfolyamára
felvett tanulók létszámadatait.

2. Komárom Város Képviselő -testülete a Dózsa György Általános Iskola részére 1, a
Bozsik József Általános Iskola részére 2, a Feszty Árpád általános Iskola részére 3  és a
Petőfi Sándor Általános Iskola részére 2 első osztály indítását engedélyezi a 2011 -
2012. tanévben.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

6. napirend:
Általános és középiskolai tanulók nyaralási lehetősége az önkormányz at fövenyesi
üdülőjében.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Ismert a képviselő társai előtt, hogy Komárom Város Önkormányzata
rendelkezik Balatonudvari Fövenyesen üdülővel és ebben az évben azt tűzték ki célul, hogy
azok a komáromi gyermekek, akiket az adott intézmények leginkább arra jogosultnak tartanak
igénybe tudják venni a város üdülőjét. Megnyitj ák a diákok előtt is ezt a lehetőséget, melyet
jónak tart.

Turi Bálint: Először kerül sor arra, hogy családjukkal együtt a jó tanuló gyermekek igénybe
vehetik ezt az üdülési formát. A jövőre nézve ez motiváló hatással lehet a diákokra. Ezúton is
gratulál kiváló tanulmányi eredményt elért tanulóknak, biztat minden gyermeket, hogy
sikeresek legyenek a tanulásban és igénybe vehessék ezt a lehetőséget.

Dr. Molnár Attila: Köszöni alpolgármester úr biztató szavait, amennyiben nincs más
hozzászólás, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 87/2011.(V. 19.) számú határozata:

Komárom Város Képviselő-testülete az Önkormányzat fövenyesi üdülőiben az alábbi tanulók
és családjaik számára teszi lehetővé a nyári pihenést:

Nagy Emese Katalin Petőfi Sándor Általános Iskola
Egyed Márton Szent Imre Római Katolikus Általános Iskola és Óvoda
Oláh Julianna Dózsa György Általános Iskola
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Tomozi Zsuzsanna K-EMÖ Óvodája, Általános Iskolája, Speciális
Szakiskolája, Diákotthona és Gyermekotthona
Móra Ferenc Tagintézménye

Lidy Kristóf Feszty Árpád Általános Iskola

Pfneiszli Klaudia Jókai Mór Gimnázium
Radics Balázs K-EMÖ Széchenyi István Közgazdasági – Informatikai

Szakközépiskolája
Márton Barbara K-EMÖ Kultsár István Szakközépiskolája és Szakiskolája
Albert Patrik Bozsik József Általános Iskola
Csordás Nikolett K-EMÖ Alapy Gáspár Szakiskola és Szakközépiskola

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Molnárné dr. Taár Izabella aljegyző

6. napirend:
Idősek Otthona és Idősek Otthonháza térítési díj hátralék jelzálogként történő bejegyzése.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Megállapítja, hogy kiegészítés, észrevétel, kérdés az előterjesztéshez nincs.
Kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 88/2011.(V. 19.) számú határozata:

1. A képviselő-testület kezdeményezi Vörös László 2010. évi 62. 061 Ft térítési díj
hátralékának jelzálogjogként történő bejegyzését a kötelezett - 2941 Ács, Bercsényi u.
6. szám alatti ½ tulajdoni hányadú - ingatlanára Komárom Város Önkormányzatának
javára.
2. A képviselő-testület kezdeményezi Németh Lajosné 2010. évi 4 39. 248 Ft térítési
díj hátralékának jelzálogjogként történő bejegyzését a kötelezett - 2900 Komárom,
Sport u. 31. szám alatti ½ tulajdoni hányadú - ingatlanára Komárom Város
Önkormányzatának javára.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

                                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7. napirend:
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata kérelme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Az Egészségügyi alapellátás a 2010. évi pénzmaradványát szeretné
felhasználni. A helyes összeg 1.745 M Ft , kéri ezt az összeget figyelembe venni  Megadja a
szót dr. Juhászné dr. Gordán Ildikó intézményvezetőnek.
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Dr. Juhászné dr. Gordán Ildikó: Elmondja, hogy az intézmény a 2010. évi  pénzmaradványát
szeretné felhasználni, mivel a három fogászati praxis részére új számítógépes programot
vettek 500. 000 Ft értékben, tulajdonképpen áthúzódó számláról van szó. A másik, pedig egy
fő 40 éves jubileumi jutalma (1. 245. 000 Ft), tavasszal még nem tudták, hogy nyugdíjba
kíván menni, ezért nem tervezték a költségvetésbe.

Dr. Molnár Attila: Kéri szavazzanak a határozati javaslatról, figyelembe véve a helyesbített
összeget.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 89/2011.(V. 19.) számú határozata:

Komárom Város Képviselő -testülete az Egészségügyi Alapellátási Szolgálatnak
1.745.000 Ft-ot biztosít a 2011. évi költségvetés általános tartalé ka terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Hók Gyuláné mb. osztályvezető

8. napirend:
„A” 2011. évi beruházások, felújítások ütemezési terve.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Korábban már döntöttek arról, hogy mielőbb meg kell tárgyalni, és
hosszabb távra tervezni a beruházások, felújítások rendjét. A Vár osfejlesztési Szakmai
kollégium ülésén is azt javasolták, hogy legalább 4-6 évre dolgozzák ki a programot. A
jelenlegi anyag nem maradéktalanul teljesíti ezt a követelményt.   Néhány héten belül
lakossági és más fórumokon megvitatják a beruházási, felújítási tervet. A kibővített
átdolgozott tervről a televízión keresztül a nyilvánoss ágot tájékoztatják. A beruházások során
az adott területen figyelemmel lesznek arra, hogy az ott élőket tájékoztassák annak menetérő l.
A fürdő beruházást pályázat  útján saját költségvetésből kívánják megoldani. A pályázati alap
200 M Ft és ehhez csoportosí tanak át az általános tartalékkeretből. Fontos a geot ermikus
energia hasznosítása, a  beruházás 900 M Ft, ebből 450 M Ft önrészt kell biztosítani. Évente
130 M Ft-ot spórolhat meg ezzel a fűtési rendszerrel az önkormányzat. Lehetőség lesz az
intézmények nagy részét rákapcsolni a rendszerre. Ez a beruházás a távhő vezetékek cseréjét
is jelenti.  Továbbiakban két fontos beruházást emel ki, az egyik a Szivárvány óvodai torna
szoba (75 M Ft) és a teljes épület felújítása (vizes blokkot is beleértve) . A szülők is régóta
kérik ennek megvalósulását, a másik a Tóth l. utcai védőnői épület kialakítása, amely 70 -75
M Ft-ról szól. A jelenlegi állapot iszonyú, a szakmai kollégium is javasolta mielőbbi
megoldását ennek a helyzetnek. Intézményi felújításokra is sor kerül, a Kultsár és Széchenyi
középiskolák tetőszerkezete kerül felújításra.  Útkarbantartásra a Budai Nagy Antal utca, az
Erkel u, a Magtár u. és a Maros, illetve a Tamás Áron utcában kerül sor. A Jókai tér mögötti
parkoló kialakítása megkezdődött. Nagyherkály út, – Puskaporosi út szélesítése, az előbbi az
elkerülő út miatt, a másik pedig a Szabadidő Park miatt  kell, hogy mielőbb megtör ténjék. A
kátyúk megszűntetése a Csillag ltp-en hamarosan megkezdődik. . A játszóterek felújítására
külön összeg áll rendelkezésre.  Járda- és útépítéseket 4-5 évre dolgozta ki a műszaki osztály ,
szeretnék, ha minden utca burkolattal lenne ellátva.  Járdaépítés lesz a Török I, a Tóth L, a
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Szőnyi és a Kossuth utcában, utóbbinál folyamatban van az önkormányzati kezelésbe adása,
pozitív választ kaptak a megkeresésre. Közterület -felügyelők segítik a közleke dést itt is.
Céljuk továbbá, hogy a közvilágítás EU színvonalú legyen a városban, erre is van pénzösszeg
biztosítva.
Röviden ennyit kívánt elmondani, kérdése, van -e hozzászólás észrevétel a képviselők
részéről? Amennyiben nincs, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület 90/A/2011.(V. 19.) számú határozata:

Komárom Város Képviselő-testülete elfogadja a 2011. évi városi költségvetés által
támogatott beruházások - előterjesztés szerinti - ütemezéséről szóló tájékoztatót.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Kiss László osztályvezető

8. napirend:
„B” Városüzemeltetési szerződés módosítása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: Elmondja. Hogy a REX Állatvédő Egyesület telephely kérdését mielőbb
meg szeretné oldani az Önkormányzat, keresik a megfelelő területet. Tudják a jelenleg helyzet
nem elfogadható. Amennyiben nem kívánnak észrevételt, hozzászólást tenni, vagy  kérdést
felvetni az anyaggal kapcsolatban, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

90/B/2011.(V. 19.)  számú Képviselő-testületi határozat:

 A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Saxum Kft-vel kötött városgazdálkodási és
üzemeltetési szerződést az alábbi táblázatban szerepl ő előirányzatoknak megfelelően módosítsa, továbbá
elrendeli, hogy a 2011.évi költségvetés szakfeladatai összegét ennek megf elelően változtassa meg.

Tárgy

2011. évi
keretszerződés

tervezete e Ft-ban
(nettó)

Kisegítő mezőgazdasági szolg.(014034)
1. Játszóterek karbantartása 2 400

Saját vagy bérelt ingatlan hasznosítása (701015)
2. Bérlakás felújítás 30 000
3. Intézményi karbantartások 25 000

Állategészségügyi feladatok (852018)
4. Kutyamenhely kialakítása a Városmajor utcában 10 000

Város és községgazdálkodás (751845)
5. Forgalomirányító lámpák karbantartása 600
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Határidő: a szerződés előkészítésére: 2011. május 31.
a szerződés végrehajtására: folyamatos

Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester
Hornig Rudolfné alpolgármester
Hók Gyuláné m,b. osztályvezető
Kiss László osztályvezető
Kovács Károly Saxum Kft. ügyvezető

9. napirend:
Komárom Város Önkormányzata Közbeszerzési terve aktualizálása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: A közbeszerzési terv módosításáról van szó , amely a a tervezett
beruházásokhoz igazodóan változott. Észrevétel, ké rdés nincs, kéri, szavazzanak a határozati
javaslatról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

91/2011.(V. 19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete jóváhagyja Komárom Város Önkormányzata
2011. évi aktualizált közbeszerzési tervét a melléklet szerint.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Kiss László osztályvezető

91/2011. (V. 19.) számú képviselő -testületi határozat melléklete

Komárom Város Polgármesteri Hivatala 2011. évi közbeszerzési terve

ÉPÍTÉSI BERUHÁZÁS

A közbeszerzés tárgya és mennyisége Irányadó eljárásrend
/Tervezett eljárási típus

Eljárás
megindításának

tervezett időpontja

Magasépítési beruházások

Dózsa György Ált. Iskola – kiegészítő éptési beruházások általános egyszerű I. negyedév

Arany J. u. 17. számú épület felújításával és átépítésével
kapcsolatos kiegészítő építési beruházások hirdetmény nélküli tárgyalásos II. negyedév

Jókai mozi felújításával és bővítésével kapcsolatos kiegészítő
építési beruházások hirdetmény nélküli tárgyalásos II. negyedév

Lakóudvarok és Mártírok útja komplex környezetrendezésével
kapcsolatos kiegészítő építési beruházások hirdetmény nélküli tárgyalásos II. negyedév

Védőnői épület kialakítása általános egyszerű II. negyedév

Szivárvány Óvoda felújítása és bővítése általános egyszerű II. negyedév
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Magasépítési felújítási munkák (Hősök tere – „Bikaistálló”;
Szent L. u. 21.; Kultsár I. Szakkozépiskola; Széchenyi I.
Szakközépiskola)

általános egyszerű III. negyedév

Mélyépítési beruházások

Útberuházások (Budai N. A. u., Erkel F. u., Magtár u., Maros u.,
Tamási Á. u., Jókai tér mögötti parkoló, Puskapo rosi u.
szélesítése, Nagyherkályi u. bővítése)

általános egyszerű III. negyedév

Járdaépítések (Török I. u., Tóth L u. 5., Csillag ltp. Óvoda
bejáró, Szőnyi u. páratlan oldal, Kossuth u. páratlan oldal,
Rudiger tó északi oldal, Laktanya köz szakaszos kivit elezés)

általános egyszerű III. negyedév

Geotermikus közműrendszer kiépítése általános egyszerű III. negyedév

Bontási munkák

Feszty Isk. volt kazánház elbontása általános egyszerű II. negyedév

Gyár u. 14. társasház elbontása általános egyszerű II. negyedév

Tüzi víztárolók elbontása általános egyszerű II. negyedév

ÁRUBESZERZÉS
Villamos energia beszerzés általános egyszerű I. negyedév

Mobil színpad beszerzés általános egyszerű/meghívásos II. negyedév

Földgáz beszerzés általános egyszerű II. negyedév

Étkezési utalvány beszerzés közösségi eljárás II. negyedév

10. napirend:
Az észak-komáromi Jókai alapítvány támogatási kérelme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!/

Dr. Molnár Attila: A Jókai Színház pályázaton szeretett  volna részt venni, de mivel
kifejezetten komáromi civilekre vonatkozott a kiírás, ezért azon nem vehettek részt. A cél
nemes, a színház fennmaradását fontosnak tartják, a határozati javaslat szerint 6 M Ft
támogatást kapnának. Korábbi években is hasonló mértékű támogatást nyújtott  az
önkormányzat a színháznak. A MOZI épülete megújul, tárgyalnak  a színház vezetésével
arról, hogy színi előadásokra sor kerülhessen itt is.

Babják Csaba: Egyetért a támogatással, de konkrét fel ajánlások is lehetnének, mint pl.
jegyeket, bérleteket vásárolni minden előadásra a diákok részére.

Dr. Molnár Attila: Babják képviselő úr felvetésének nagyon örül, hiszen ők is gondoltak az
általa elmondottakra.  Szeretnének színházi buszjáratot is bizto sítani. Szoros együttműködésre
törekszenek a színházzal. Kéri, amennyiben egyetértenek a határozati javaslattal
szavazzanak.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:
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A Képviselő-testület 92/2011.(V. 19.) számú határozata:

Komárom Város Képviselő-testülete támogatja az Észak-komáromi Jókai Alapítvány
kérelmét. Az előadások színpadra állításához 6.000 000 Ft-tal járul hozzá a 2011. évi
költségvetés általános tartalékkerete terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Hók Gyuláné mb. osztályvezető

12. napirend
A Komáromi Aprótalpak Bölcsőde koppánymonostori tagintézménye létszámbővítése.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve va n!/

Dr. Molnár Attila: Kérdése, van-e az előterjesztéshez szóbeli kiegészítés? – megállapítja,
hogy nincs.  Elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság támogatja a határozati javaslatot. 20
férőhelyes a bölcsőde és 22 fő jelezte a felvételi igényét.

Hamrák Zsófia: Kérdése, mikor kerül sor a vezetői álláshely kiírására?

Dr. Molnár Attila: A döntést követően kerülhet sor az álláshely ek meghirdetésére, addig ez
nem történhet meg, későbbiekben erről majd informálja a képviselőket. Kéri szavazzanak a
határozati javaslatról.

- A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

93/2011.(V. 19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Közép-dunántúli Operatív Program keretében
megvalósítandó KDOP-5.2.2/B-2f-2009-0009 a „Bölcsődei szolgáltatás indítása
Koppánymonostoron” című pályázatban vállalt és a bölcsőde működéséhez szükséges 9 fő
bölcsődei dolgozó létszámbővítését 2011. augusztus 1 -től engedélyezi, valamint az ezzel
járó béreket és bérjellegű juttatásokat  a KJT előírásai szerint a 2011. évi költségvetés
terhére biztosítja. Ezzel egyidejűleg a bölcsőde engedélyezett 34 fő státuszhelyét 41 főre
emeli.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főj egyző
    Hók Gyuláné mb. osztályvezető

13. napirend:
Kérdések, bejelentések.

Dr. Molnár Attila: Megadja a szót, Dr. Kreft -Horváth Lóránd alpolgármester úrnak.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Lakossági bejelentés érkezett felé,  amely a koppánymonostori
városrészt érinti. Megsüllyedt az aszfalt az Áprily Lajos utcánál a kerékpárszerviznél lévő
kereszteződésnél, ott mély gödör keletkezett. Továbbá a Jászai Mari utca elején az út szélén is
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keletkezett kisebb mélyedés, ami nagyon balesetveszélyes. Kérése, ho gy javítsák ki ezeket az
úthibákat.

Babják Csaba: Két dologgal kapcsolatosan hívja fel a figyelmet. Az egyik ügy két játszótérre
vonatkozik. Az egyik játszótér a Laktanyában található, amely egy parkoló közvetlen
közelében helyezkedik el, amelyen áthalad egy út. Az ott lakók szerint ez életveszélyes.
Véleménye szerint a legjobb megoldás az lenne, ha a Laktanya másik felében, ahol egy
teljesen üres terület van, oda át kellene helyezni ezt a játszóteret, amely fizikailag védve
lenne. Véleménye a másik játszó térről, amely most került átadásra az Arany János utcai
lakóudvarban, hogy nagyon szép, látványos csak az is életveszélyes, mivel az út szélén
helyezkedik el. Kitehetnek 30 -as vagy akár 15-ös táblát, de ez nem számít, mivel a gyermekek
az úton mindig átrohannak. Ennek a játszótérnek a legmegfelelőbb helye a k ressz park
melletti területen a lakótelepülés belsejében lenne, ahol a gyermekek fizikailag védve
lennének. Addig kellene tenni ez ügyben valamit, ameddig tragédia nem történik. Még egy
problémára hívja fel a figyelmet, hogy a Zrínyi Miklós utcában, de több helyen is olyan
buszmegállók találhatók, ahol a buszmegállókat jelölő tábla oszlopai csak le vannak szúrva a
földbe az úttest mellé, ahol az emberek a füvön állva várakoznak. Véleménye, hogy 5 m 2

térkőt minden ilyen buszmegállóhoz le kellene rakni, ennek a megoldása érdekében.

Dr. Molnár Attila: A műszaki osztály folyamatosan veszi ezeket a problémákat ill. a Saxum
Kft. ügyvezetője is, hiszen nagyon sok feladat hozzá tartozik. A játszóterek karbantart ási
munkájának elvégzése a Saxum Kft feladatai, közé tartozik. Tájékoztatja a testület tagjait,
hogy egy-egy játszótér beruházási költsége 30 -40 M Ft. Amint a játszóterek megvalósultak
azonnal havi 600 E Ft-os karbantartási szerződést is kötöttek az illeté kes céggel. Garanciával
próbált a Hivatal élni, hogy ha valami meghibásodik. Ezt a helytelen gyakorlatot
megszüntették. Ez a szerződés is azok közé tartozik, amelyet az önkormányzat nem
hosszabbított meg és nem fizette ki az előző évre vonatkozó összegeket  sem. Nagy
valószínűséggel majd egy peres ügy lesz ebből. Ahhoz, hogy ezt a helytelen gyakorlatot
megszüntessék a Saxum Kft -nek először el kell látnia ezt a karbantartási munkát, jóval
csekélyebb pénzösszegért. Kérése a képviselő társai felé, hogy ezzel ka pcsolatos
észrevételeiket tegyék meg. Buszmegálló üggyel kapcsolatos felvetéssel egyetért. Főépítész úr
készíti el a város arculatának a terveit. Hamarosan eljutnak oda, hogy egységes arculata lesz a
város buszmegállóinak is. Megadja a szót Czita János kép viselő úrnak.

Czita János: A lakosok a buszközlekedés, a fűnyírás és az állatmenhellyel kapcsolatban
keresték meg. A buszközlekedéssel kapcsolatban elmondja, hogy egy új menetrend került
bevezetésre Komárom városában, amit véleményezett a testület. Itt ar ról volt szó, hogy egy
olyan tömegközlekedést valósítanak meg, ami az igényeknek megfelel és takarékos
felhasználást eredményez. Kérése a lakosság felé, hogy minden lakos írásban tegye meg az
észrevételeiket, akár a Vértes Volán Zrt. felé, akár a város önk ormányzata felé. Az
önkormányzat partner abban, hogy az írásban benyújtott észrevételekre, igényekre megoldást
találjon. A másik téma a fűnyírás, amiben a lakosok azt sérelmezték, hogy az idei évben
később álltak neki a fűnyírásnak. A k oppánymonostori városrészben szinten minden
közterületen elvégzésre került ez a művelet. Felhívja a lakosok figyelmét, hogy nyírják le a
saját területeiken a füvet, az önkormányzat is lenyírja a saját területén a füvet. Akinek ezzel
problémája van, mivel idős és nem tudja, ez t megtenni, akkor keresse meg a képviselőjét vagy
a polgármester urat, hogy segítsenek ezt megoldani. Az állatmenhely kérdéssel kapcsolatban
az elmúlt egy hónapban egy hatósági eljárás indult jegyzői hatáskörben. Tudomása szerint az
állatmenhely szomszédságában lévő lakókat is személyesen megkeresték a Polgármesteri
Hivatal munkatársai, amivel megtörtént a tájékoztatás. Elfogadta a testület azt a 10 M Ft -ot,
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ami arra szolgál, hogy a Saxum Kft. építsen egy olyan állatmenhelyet, ahol majd ezeket a
problémákat le tudják kezelni. Polgármester úr szavait megerősítve, kérése a lakosság felé,
hogy legyenek türelemmel ezzel kapcsolatban és érezzék azt, hogy a város foglalkozik ezzel
az üggyel. A Koppánymonostori temetőben jelenleg nincs még vizesblokk, de ezt beláth ató
időn belül meg kell oldani, hiszen üzemeltetési kötelezettség, hogy ott legyen ilyen célú
épületrész, ahol ez megtalálható legyen.

Dr. Molnár Attila: Köszöni az észrevételeit. Megadja a szót a Saxum Kft. ügyvezetőjének.

Kovács Károly: A fűnyírással kapcsolatban a testület tagjai és a lakosság türelmét, megértését
kéri. Ennek az a lényege, hogy a városi területek különböző besorolásba tartoznak, 2 -től 10-ig
terjedő nyírásszámmal. Ennyit finanszíroz a város, amely azt jelenti, hogy ha 1 éven belül 2 -
szer lehet egy adott területet lenyírni, akkor azt ténylegesen is csak 2 -szer lehet és ott gyorsan
megnő a fű.  De máshol, ahol 10 -szer lehet füvet nyírni 1 éven belül, ott mindig rendesen le
van nyírva. De ahol kb. 5 cm -es a fű, azt nem tudják megoldani, hog y azonnal lenyírják.
Ellenben folyamatosan fejlesztik a technikai lehetőségeiket, így valószínű, hogy az év
második felében már sokkal jobban el tudják végezni ezt a feladatot. A vizesblokkok kérdése
jogos, de ezt majd közösen megbeszéli a város illetékes szakemberével, a finanszírozási
megoldást is.

Dr. Molnár Attila: Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselő asszonynak.

Hamrák Zsófia: A komáromi terek megújítása összességében 1,1 Milliárd Ft -os költséget
jelent. Ebből a város 350 M Ft önrészt biztosított. A terek lassan elkészülnek és sajnálatos
módon már az első negatív észrevételek beérkeztek felé. Nem úgy vették birtokba ezeket a
kialakult tereket, ahogyan kellett volna. A Jókai térről ellopják a növényeket, a Mártírok útján
lévő tömbök közötti játszóter et pedig a kamasz diákok megrongálják. Ezeket a problémákat
mielőbb oldják meg. Minden lakó vigyázzon a felújított terekre és a sajátjának érezze. Kérése
a lakosság felé, hogy ha észreveszik, ha valaki rongálja a tereket, akkor azonnal értesítsék a
Rendőrséget vagy a Közterület-felügyeletet.

Dr. Molnár Attila: Bejelenti, hogy a városrehabilitációs pályázathoz kapcsolódóan kötelező az
ún. közösségépítő, „szoft” rendezvényeket kell lebonyolítani, amely azt jelenti, hogy a tereken
különböző rendezvényeket kel l megvalósítani 1 éven keresztül. Ez érinti a Jókai Mozit, a
Szabadság teret, a Jókai teret valamint az Aranya János utca 17 szám alatti épületet is. Az első
nagyszabású rendezvényük a következő hét végén kerül megrendezésre a „Teret Adunk”
szlogennel, a következő rendezvénysorozat pedig a „Gyermekeké a Város” címet viseli majd.
A Szabadság téren május 27-28-ig egész napos gyermekprogramok kerülnek megrendezésre a
Gyermek Nap alkalmával. A különböző programokat igyekszenek népszerűsíteni, hogy
mindenki tudomást szerezzen ezekről a rendezvényekről. Lesz egy lakossági nyílt nap az
Arany János utca 17 szám alatti felújított épületről, ahol mindenki megtekintheti a felújított
épületet.

Takács József: Egy korábbi problémával kapcsolatosan tájékoztatja a Molaji l akosokat.
Molajban működik már ez a kukorica csíraolaj gyártásával foglalkozó üzem, amelynek a
működésével kapcsolatban elég kellemetlen szagok terjengnek. Több bejelentés is érkezett
ezzel kapcsolatosan felé, hogy tegyenek ez ellen valamit. Az ezzel kapcs olatos vizsgálatok
már folyamatban vannak és várják a környezetvédelmi hatóságnak az eredményeit. Reméli,
hogy a vizsgálatokat követően megszűnik ez a probléma.
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Dombay Gábor: Városuk egyik pihenő övezete a Rüdiger -tó és környéke. Nagyon örül annak,
hogy az idei tervben benne van a tó partjának a burkolása. Itt a Petőfi Sándor Általános Iskola
tanulói testnevelés órája keretében rendszeresen futó edzéseket tartanak. A lakosság köréből
is ide járnak le futni. A műszaki osztály vezetőjével együtt a Szamos utc ai tó szakasznak a
partján, hogy ne a forgalommal szemben kelljen az embereknek futni, egy kis
járdakiemeléssel javasolják ennek a megoldását. Kérése, hogy ezt vegyék bele a
térburkolásba. Amióta megépült az elkerülő út, azóta a p uskaporosi utat és a Török  I. utcát
használják elkerülő útnak a lakosok. Nagyon örül annak, hogy a Török I. utcában a járdaépítés
elkezdődik, ami a baleseteket csökken teni fogja. Kérése, hogy a Török I. utcában
forgalomlassító technológiát vezessenek be. A Temető melletti garázssor ral kapcsolatosan
már többen megkeresték azzal, hogy esős időben nagy tócsák keletkeznek, melyek az alsóbb
szakaszokon akadályozzák a közlekedést és befolyik a garázsokba a víz. Kérése a műszaki
osztály vezetője felé, hogy erre találjanak mielőbb megoldást .

Kiss László: A garázsoknál felmerült problémának a helyzetét először fel kell mérni. A
probléma megoldása először csak úgy működik, hogy egy komplex rendezési tervet
készítenek erre. A garázsokhoz először középre egy víznyelőt kellene kialakítani. Ennek  a
költségeit több millió Ft -ra becsülték. Ez elég hosszú sza kasz kb. 240 db garázs tartozik ide.

Horváth Gyula: Az Idősek Otthona, Otthonházából keresték meg azzal, hogy az új
buszközlekedés nem megfelelő, mivel a középiskolákból a diákok nem tudnak rend szeresen
közlekedni, az ott élő lakosok is csak 2 -szer tudnak utazni, reggel ill. délutáni időszakban.
Kérése a Hivatal illetékes munkatársai felé, hogy tekintsék újból át az új menetrenddel
kapcsolatos lehetőségeket. A játszóterekkel kapcsolatosan egyetér t Babják Csaba képviselő úr
felvetésével. El kell keríteni a játszótereket, hogy az autóforgalom ne a játszótereken keresztül
bonyolódjon le. Az Arany János utcában 7 db 30 km -es táblát helyeztek el. Ezzel az a
probléma merült fel, hogy minden táblát a jár da közepébe helyeztek el és a lakosok még egy
babakocsit sem tudnak eltolni mellette. A beruházásokkal kapcsolatban megemlíti, hogy a
Laktanya közben teljesen kialakítják a járdákat.

Sárai János: Szőnyben a 3-as autóbuszjáratot elindították, most már 23 -as, 32-es néven
közlekedik. Most már három nyomvonalon közlekedik ez a buszjárat. Ezzel kapcsolatosan az
a kérése, hogy véglegesítsék a mostani állapotot, mivel ha ilyen gyakran változik a
buszmenetrend, akkor felesleges még több buszmegállót kialakítani. A  Szőnyi városrészben is
megfelelő számban alakítsanak ki buszmegállókat. A város 10 M Ft -ot biztosít a kóbor kutyák
megfelelő helyre való elhelyezésére, hogy ne támadják meg a lakosokat. Nagy figyelmet
fordítson ezzel kapcsolatban a város, hogy milyen kuty ákat fogadnak be.

Dr. Molnár Attila: A Rex Állatvédő Egyesületnél többen tevékenykednek a kóbor kutyák
befogadásával kapcsolatos probléma megoldására. Ez előrevetít egy kistérségi ügyet is, hogy
székesfehérvári székhelyű céggel van jelenleg ilyen kóbor ál lat befogására gyepmesteri
tevékenységre szerződésük. Amennyiben ez a beruházá s megvalósul az ott jelenleg fizetett
költséget is meg tudják spó rolni, hogy ha arra a szintre el jutnak. A buszközlekedéssel
kapcsolatban elmondja, hogy nem a Hivatal változtatja  meg a nyomvonalat. A Vértes Volán
Zrt. folyamatosan gyűjti az utazóközönség igényeit, de minden lakónak más az igénye. Meg
kell találni ezzel kapcsolatosan azt az optimális megoldást, ami mindenki számára a
legmegfelelőbb. Az új menetrend a komáromi lakos ok által benyújtott igények alapján került
összeállításra a Vértes Volán Zrt. által. Minél előbb megoldásra talál ez a probléma.
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A képviselő-testület zárt ülés keretében folytatja munkáját.

13. napirend:
Tájékoztató a Polgármesteri Hivatal, valamint a z önkormányzati gazdasági társaságok
szervezeti, humánpolitikai, pénzügyi -gazdasági átvilágítása eredményeiről, további feladatok
meghatározása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 94/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

14. napirend:
Komárom Város Pedagógiai Díjának odaítélése.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 95/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

15. napirend:
Fábián Józsefné Komárom,  Gesztenye u. 1. szám alatti lakos fellebbezése lakásfenntartási
támogatás kérelmének elutasítása miatt.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 96/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

16. napirend:
Hivatásos gondnok közreműködése lakbérhátralék részletfizetési megállapodás
megkötésében.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 97/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

17. napirend:
Kérelmek megszüntetett lakásbérleti szerződések felülvizsgálatára.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 98/A/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 98/B/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 98/C/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 98/D/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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18. napirend:
Lakásbérleti szerződések felülvizsgálata.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 99/A/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 99/B/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 99/C/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 99/D/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 99/E/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 99/F/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 99/G/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

19. napirend:
Végh Margit lakás felújítási megtérítésének kérelme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 100/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

20. napirend:
A TÁVHŐ Kft, Saxum Kft, KOMTOURIST -KOMÁROM Kft, és a Komáromi Televízió Kf t.
2010. évi mérlege jóváhagyása. Tájékoztató a többségi önkormányzati érdekeltséggel működő
Vizák Kft. és Komthermál Kft. 2010. évi mérlegéről, gazdálkodásáról, az önkormányzati
érdekeltséggel is rendelkező gazdasági társaságok 2010. évi eredményeiről, az  önkormányzati
vagyon, részvény, törzstőke, részesedés alakulásáról.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 101/A/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 101/B/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 101/C/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 101/D/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

A Képviselő-testület 101/E/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 101/F/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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21. napirend:
A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság – TÁVHŐ Kft. – ügyvezetője
megválasztása
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 102/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

22. napirend:
Kizárólagosan önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok alapí tó okirata módosítása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 103/A/2011.(V. 19.)  számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 103/B/2011.(V. 19.)  számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
A Képviselő-testület 103/C/2011.(V. 19.)  számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

23. napirend:
Komárom Városi Sportegyesület ingatlan felajánlása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A Képviselő-testület 104/2011.(V. 19.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

Dr. Molnár Attila: Más napirend nem lévén, megköszöni a részvételt és az ülést berekeszti.

K. m. f.

Dr. Szöllősy Ferenc Dr. Molnár Attila
 címzetes főjegyző     polgármester
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Dr. Molnár Attila: Más napirend nem lévén, megköszöni a részvételt és az ülést berekeszti.

K. m. f.

Dr. Szöllősy Ferenc Dr. Molnár Attila
címzetes főjegyző polgármester


